
 

Mladoboleslavský venkov, z. ú. 
 

 

 

ZÁPIS  

Z JEDNÁNÍ VALNÉHO SHROMÁŽDĚNÍ č. 1/2019 

 
 

Datum konání: 12. 12. 2019 
  

Místo: Jizerní Vtelno, 71 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny  

Hosté:  --- 

 

Jednání náhradního Valného shromáždění místního partnerství Mladoboleslavský venkov (dále jen 
„Valné shromáždění MAS“) bylo zahájeno v 16:30 hodin.  

 

Jednání zahájila předsedkyně Rady MAS, Ing. Ludmila Novotná, která přivítala přítomné a poté předala 
slovo řediteli Mgr. Jindřichu Hlavatému. 

  

Po kontrole prezenční listiny bylo konstatováno, že je přítomno 36 partnerů MAS z celkových 71. Valná 
hromada je tak usnášení schopná. 

 

1. Úvodní slovo, seznámení s programem 

 

Ředitel opětovně přivítal přítomné, kterým poděkoval za účast na jednání Valného shromáždění.  

Následně seznámil přítomné s programem valné hromady, tak jak byl členům MAS rozeslán 
s pozvánkou. 

 

Program valného shromáždění: 

1. Úvod, volba ověřovatele zápisu 
2. Schválení programu jednání 
3. Změna názvu 
4. Informace o naplnění strategie komunitně vedeného místního rozvoje a výzev MAS 
5. Volba členů výběrové komise MAS 
6. Naše projekty  

a. Děti svému okolí 2019 
b. Čistá řeka Jizera 2019 
c. Podpora osob (z území Mladoboleslavského venkova) s hendikepem na trhu práce  
d. MAP II. v ORP Mladá Boleslav 



 

7. Příprava období 2021+ - prvotní informace 
8. Diskuze, dotazy 
9. Závěr 

 

Ředitel se zeptal přítomných, zda má někdo k programu nějaké připomínky. K navrženému programu 
neměl nikdo žádné připomínky. 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS schvaluje navržený program jednání valné hromady. 

Hlasování 1/1/2019 

PRO  36 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 0 

Usnesení valného shromáždění č. 1/1/2019 

Valné shromáždění MAS schvaluje navržený program valné hromady. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

 

Ředitel požádal přítomné o volbu ověřovatele zápisu.  

Ověřovatelem zápisu byla navržena Ing. Veronika Demešová. 

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS schvaluje ověřovatelem zápisu Ing. Veroniku Demešovou. 

Hlasování 2/1/2019 

PRO  36 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 0 

Usnesení valného shromáždění č. 2/1/2019 

Valné shromáždění MAS schvaluje ověřovatelem zápisu Ing. Veroniku Demešovou. 

 

 

3. Změna názvu 

 

Ředitel informoval všechny přítomné o záměnách názvu Mladoboleslavský venkov, které si řídící 
orgány operačních programů zaměňují za MAS Mladoboleslavsko. MAS s takovým názvem však 
neexistuje. Ve druhé části ORP Mladá Boleslav (Bakov nad Jizerou) existuje MAS Boleslavsko. Nicméně 
se často stává, že dokumenty, které patří Mladoboleslavskému venkovu jsou pak zasílány MAS 



 

Boleslavsko a naopak. Tuto situaci by mohla vyřešit změna názvu. Tato situace zapříčinila i prodlení při 
schvalování Strategie. Jako možný nový název by bylo možné využít název „Dolní Pojizeří“. Ředitel  
vyzval všechny přítomné aby navrhli i další návrhy názvu. Mezi navrženými nápady zaujaly nejvíce dva 
názvy „Pojizeří“ a „Pojizerský venkov“. Ředitel proto požádal přítomné o hlasování.  

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS schvaluje změnu názvu. 

Hlasování 3/1/2019 

PRO  36 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 0 

Usnesení valného shromáždění č. 3/1/2019 

Valné shromáždění MAS schvaluje změnu názvu.  

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS doporučuje název „Pojizeří“. 

Hlasování 4/1/2019 

PRO  8 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 24 

Návrh nebyl přijat 

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS doporučuje název „Pojizerský venkov“. 

Hlasování 5/1/2019 

PRO  17 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 15 

Usnesení valného shromáždění č. 5/1/2019 

Valné shromáždění MAS doporučuje název „Pojizerský venkov“.  

 

 

 

 

 

 



 

4. Informace o naplnění strategie komunitně vedeného místního rozvoje a výzev MAS 

 

Ředitel shrnul stav plnění Strategie. Strategie byla schválena 21. 12. 2017. První výzva byla vyhlášena 
12. 2. 2018. Od té doby celkem již bylo vyhlášeno 23 výzev. 

Podpořené byly projekty celkem za 42.483.633,- Kč. Z toho: 

- IROP – podpořeny projekty za 17.017.990,- Kč 
- OPZ – podpořeny projekty za 5.479.878,- Kč 
- PRV – podpořeny projekty za 19.985.765,- Kč 
- OPŽP – zatím žádný zájem – volná alokace 10.000.000,- Kč 

 

PRV k 31. 12. 2018 – plnění 20% - splněno - celkem máme plnění 71% alokace 

IROP k 31. 10. 2019 – plnění 41,17% v projektech schválených k podpoře – splněno máme 78,43%. 
K 31. 10. 2020 bude povinnost plnění 55,44% v předložených žádostech o platbu – zatím máme 7,1%, 
podle finančních plánů bude předloženo 23% (pokud budeme mít alokaci zazávazkovanou nebude 
z čeho krátit!!!). 

 

Zbývající alokace (volné prostředky): 

IROP – 4.128.424,39 Kč 

OPZ – 4.285.800,- Kč 

PRV – 4.364.360,- Kč 

OPŽP – 10.000.000,- Kč 

 

PRV (program rozvoje venkova) 

Zbývající alokace 4.364.360,- Kč 

 

Do Pravidel PRV v rámci CLLD byl přidán čl. 20, což jsou investice na podporu obecních a spolkových 
aktivit. Podmínkou je schválení změny Strategie 

V rámci změny programového rámce PRV dojde ke zrušení Fiche 1, 2 a 5, o které nebyl ve vyhlášených 
výzvách zájem. Dále dojde k vytvoření nové Fiche č. 6 – Podpora pro čl. 20, která bude mít alokaci 
4.200.000,- Kč. V rámci změny dojde i k úpravě alokace Fichí 3 a 4 a snížení alokace Fiche spolupráce.  

 

Po schválení změny bude vyhlášena výzva – předpokládáme v únoru 2020. 

 

Podporovaná opatření 

- veřejná prostranství v obcích (čl. 20a) – žadatel obec 
- mateřské a základní školy (čl. 20b) – žadatel obec, školská právnická osoba 
- hasičské zbrojnice (čl. 20c), projekty vč. vybavení – žadatel obec 
- vybrané kulturní památky (čl. 20e), pouze památky zapsané v ústředním seznamu – žadatel 

obec, NNO, církev 
- kulturní a spolková zařízení vč. knihoven (čl. 20f) – žadatel obec, příspěvková organizace obce, 

NNO, církev 



 

 

 

Nastavené podmínky 

- 1 žadatel = 1 projekt 
- max. výše dotace 80% 
- max. výše dotace 600.000,- Kč 
- podpora pro cca 7 projektů 

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS bere na vědomí informaci o naplňování Strategie. 

Hlasování 6/1/2019 

PRO  36 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 0 

Usnesení valného shromáždění č. 6/1/2019 

Valné shromáždění MAS bere na vědomí informaci o naplňování Strategie.  

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS schvaluje změnu programového rámce PRV a pověřuje ředitele zpracováním 
a provedením změn, a to i změn podle pokynů a připomínek ŘO PRV. 

Hlasování 7/1/2019 

PRO  36 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 0 

Usnesení valného shromáždění č. 7/1/2019 

Valné shromáždění MAS schvaluje změnu programového rámce PRV a pověřuje ředitele zpracováním 
a provedením změn, a to i změn podle pokynů a připomínek ŘO PRV. 

 

 

5. Volba členů výběrové komise MAS 

 

Ředitel informoval, že je nezbytné provést volbu členů Výběrové komise MAS na období dalšího roku. 
Výběrová komise je volena z partnerů vždy na 1 rok a členové mohou být zvoleni opakovaně. 

Kancelář v předchozím období neobdržela žádnou rezignaci člena Výběrové komise MAS, ani žádost o 
doplnění nových členů. Proto bylo navrženo opakované zvolení stávajících členů Výběrové komise 
MAS.  

Členové výběrové komise jsou voleni z partnerů, přičemž veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin 
nepředstavuje více než 49% hlasovacích práv. 



Navržená výběrová komise: 

1. Mgr. Jana Poláková – Obec Byšice
2. Blahoslav Jírů - Městys Chotětov
3. Bc. Jana Fabiánová – Obec Mečeříž
4. Václav Hrabě – Václav Hrabě
5. Miroslav Hrázký – Miroslav Hrázký
6. Martin Urban – SDH Chotětov
7. Ing. Luboš Kačírek – AKLU a.s.

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS volí členy Výběrové komise MAS v tomto složení: 

1. Mgr. Jana Poláková – Obec Byšice

2. Blahoslav Jírů - Městys Chotětov

3. Bc. Jana Fabiánová – Obec Mečeříž

4. Václav Hrabě – Václav Hrabě 

5. Miroslav Hrázký – Miroslav Hrázký

6. Martin Urban – SDH Chotětov
7. Ing. Luboš Kačírek – AKLU a.s.

na další funkční období. 

Hlasování 8/1/2019 

PRO 36 

PROTI 0 

ZDRŽEL SE 0 

Usnesení valné hromady č. 8/1/2019 

Valné shromáždění MAS volí členy Výběrové komise MAS v tomto složení: 

1. Mgr. Jana Poláková – Obec Byšice

2. Blahoslav Jírů - Městys Chotětov

3. Bc. Jana Fabiánová – Obec Mečeříž

4. Václav Hrabě – Václav Hrabě

5. Miroslav Hrázký – Miroslav Hrázký

6. Martin Urban – SDH Chotětov

7. Ing. Luboš Kačírek – AKLU a.s.

na další funkční období. 



 

6. Naše projekty 

 

1) Děti svému okolí  

Ředitel informoval všechny přítomné o projektu Děti svému okolí.  

Cílem projektu je výsadba stromků v území Mladoboleslavského venkova společně s dětmi. V letošním 
roce se podařilo získat prostředky na 3500 kusů stromků. Jednalo se o stromy jak okrasné tak i ovocné.   

I pro příští rok je plánováno projekt uspořádat. Ředitel proto požádal přítomné, aby zaslali na kancelář 
své požadavky na počet a skladbu stromků.  

 

2) Čistá řeka Jizera 2019 

Ředitel informoval, že i v letošním roce se konal úklid řeky Jizery – Čistá řeka Jizera 2019 – projektu, 
který organizuje a koordinuje Mladoboleslavský venkov. 

V minulém prvním ročníku se úklidu účastnilo zhruba 450 dětí a podařilo se nasbírat 5,5 tun odpadu.   

Tento rok se akce zúčastnilo na 1350 dětí a žáků z mateřských škol, základních a středních škol, kteří 
se úklidu účastní v pátek. Zapojené mateřské školy dostaly za odměnu dorty od cukrářů z Horek nad 
Jizerou.  Uklidit se letos podařilo téměř 4,5 tuny odpadu.  

 

3) Podpora osob s hendikepem na trhu práce  

Jedná se o klíčový projekt Mladoboleslavského venkova, který byl předložen do operačního programu 
zaměstnanost.  

Základem projektu je vytvoření „pracovní čety“ z osob, které mají hendikep na trhu práce. Mezi 
hendikepy patří zejména věk 55+, zdravotní či jiná omezení...  

Projekt by měl fungovat po dobu 1,5 roku a měla by díky němu být zajištěna základní mzda pro 
zaměstnance a základní pomůcky. Vzniklá pracovní četa by pak tak v obcích v našem území pomáhala 
s pracemi, které budou potřeba (drobné stavební práce, sečení trávy, apod..). Projekt je prozatím ve 
schvalování na MPSV.  

 

4) MAP II. v ORP Mladá Boleslav 

Projekt MAP II – místní akční plán vzdělávání v ORP Mladá Boleslav realizuje Mladoboleslavský venkov, 
který je v projektu žadatelem. Partnerem v projektu je Místní akční skupina Svatojiřský les. Projektu 
předcházel předchozí projekt MAP v ORP Mladá Boleslav, která stanovil akční plán a opatření, které by 
bylo zapotřebí realizovat. Projekt MAP II. pak již opatření realizuje. Díky němu jsou pořádány 
nejrůznější vzdělávací akce, přenos dobré praxe apod. 

Projekt byl zahájen v únoru 2019 a potrvá do ledna 2022. Projekt je podpořen z OP VVV z MŠMT.  

 

5) Připravovaný projekt – Sousedský řemeslný jarmareček 

Ředitel informoval všechny přítomné také o projektu, který by Mladoboleslavský venkov chtěl 
v následujícím roce „nastartovat“.  

Sousedský řemeslný jarmareček by měl být prostředek setkávání „sousedů“. Na „Jarmarečku“ by 
„sousedé“ vystavovali a prodávali či měnili to, co sami třeba vyrábí, nebo objeví na půdách atd., nebo 
se jen potkali a popovídali si. Za tímto účelem bylo letos pořízeno 5 ks skládacích stánků. 



 

 „Pojďme ukázat, že sousedé k sobě mají blíž a podpoří se.“ 

 

6) Připravovaný projekt – Grant s názvem KAPSA DOLNÍHO POJIZEŘÍ 

Dalším připravovaným projektem patří grantový projekt „Kapsa Dolního Pojizeří“. Grant bude určený 
na podporu společenských, kulturních nebo sportovních akcí v území.  

Předpoklad je, že každý rok by se z členských příspěvků vložila do „Kapsy“ částka 20.000,- Kč (kancelář 
se bude snažit získat další prostředky od dárců).  

Zájemci si v grantové výzvě požádají o „jednorázové Kapesné“ (do 5.000,- Kč) formou jednoduché 
grantové žádosti na jejich akci (pokud se podaří získat další finanční prostředky dojde k navýšení max. 
částky podpory). 

Výběrová komise Vybere projekty k podpoře, po schválení Radou budou vybrané projekty podpořeny 

Po realizaci akce proběhne jednoduché vyúčtování Grantu. 

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění bere na vědomí informaci o projektech Děti svému okolí, Čistá řeka Jizera, Podpora 
osob s hendikepem na trhu práce a MAP II. v ORP Mladá Boleslav a schvaluje projekt s názvem 
Sousedský řemeslný jarmareček a grantový projekt „Kapsa Dolního Pojizeří“ 

Hlasování 7/1/2019 

PRO  36 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení valné hromady č. 9/1/2019 

Valné shromáždění MAS bere na vědomí informaci o projektech „Děti svému okolí“, „Čistá řeka Jizera“, 
„Podpora osob s hendikepem na trhu práce a MAP II. v ORP Mladá Boleslav. 

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS schvaluje projekty s názvem „Sousedský řemeslný jarmareček“ a grantový 
projekt „Kapsa Dolního Pojizeří“ 

Hlasování 10/1/2019 

PRO  36 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 0 

 

Usnesení valné hromady č. 10/1/2019 

Valné shromáždění MAS schvaluje projekty s názvem „Sousedský řemeslný jarmareček“ a grantový 
projekt „Kapsa Dolního Pojizeří. 

 



 

 

7. Příprava období 2021+ - prvotní informace 

 

Ředitel informoval přítomné, že v současné době již začíná příprava na období 2021-2027.  V průběhu 
ledna navštíví obce s tiskopisem, ve kterém potvrdí, že obce jsou i pro období 2021-2027 v územní 
působnosti Mladoboleslavského venkova.  

Následně proběhne Standardizace a po úspěšné Standardizaci bude možné žádat (po vyhlášení výzvy) 
o schválení 1. části strategie.  

Po schválení jednotlivých operačních programů pak budou připravovány akční plány v rámci 
jednotlivých operačních programů. Každý akční plán pak bude schvalován samostatně. Po schválení 
akčního plánu pak bude již hned možné vyhlašovat v daném programovém rámci výzvy. 

 

V novém období je zvažováno, že by místní akční skupiny měly mít možnost zapojit se do programových 
rámců: 

- IROP 
- OPZ 
- PRV 
- OPŽP 
- OP JAK 
- OP TAK 

 

V rámci IROP se zvažuje i zahrnutí místních komunikací, které by mohly MAS podporovat ve svých 
výzvách. Nicméně k tomu zatím není zvažovaná dostatečná alokace. 

 

Návrh usnesení: 

Valné shromáždění MAS bere na vědomí informaci o přípravě 2021-2027 a pověřuje ředitele přípravou 
Strategie pro období 2021-2027, včetně zapojení do všech podporovaných programových rámců. 
Schvalování Strategie 2021-2027 a všech souvisejících dokumentů pro následují období (alokací, Výzev, 
programových rámců atd.) ukládá Valné shromáždění MAS Radě MAS. Zpracování a podání 
Standardizace, včetně jejího schválení ukládá Valné shromáždění MAS řediteli. 

Hlasování 11/1/2019 

PRO  36 

PROTI  0 

ZDRŽEL SE 0 

Usnesení valného shromáždění č. 11/1/2019 

Valné shromáždění MAS bere na vědomí informaci o přípravě 2021-2027 a pověřuje ředitele přípravou 
Strategie pro období 2021-2027, včetně zapojení do všech podporovaných programových rámců. 
Schvalování Strategie 2021-2027 a všech souvisejících dokumentů pro následují období (alokací, Výzev 
programových rámců atd.) ukládá Valné shromáždění MAS Radě MAS. Zpracování a podání 
Standardizace, včetně jejího schválení ukládá Valné shromáždění MAS řediteli.  

 

 



V rimci diskuze ieditel sdElil piitomn'im, ie se postupnd podaiilo poiidit mobiliiii, kterf je urten pro
zap0jdovSni na akce a pro potieby partner0 v 0zemi.

Jedni se o:

n0Ikov6stany3x3m-8ks
velkoprostorov'i stan 6x12 m - 1 ks

pivni sety (stil + 2 lavice)- 10 ks
jarmareEni stdnky (nov6)- 5 ks

elektrocentrdla a da!3i.

V5e bylo uvedeno ve rnirodni zpriv6, kterou v5ichni partneii obdrieli poStou a je rovn6l ke staieni na

webouich str6 nkdch www.m ladoboleslavskwen kov.cz.

Jedn6niValn6ho shromdid6ni MAS bylo ukonteno v 19:35 hodin

Zapsal: Mgr. Milo5 Podlipn'i

OvEfil: lng. Veronika DemeSovd

Mgr. Jindiich Hlavat'i, Ph.D., ieditel fstavu

EVROPSKA UNIE
Evropskf fond pro regiondlnl rozvoj

lntegrwanf rcgion5lnl operadnl program

MINISTERSTVO
PRO MI5TNI
ROZVOJ cR@l




